
CEPDIL – Reunió ordinària 
Acta 6/2024 
Data: 2 de febrer de 2024 
Lloc: mitjançat Zoom 
Hora d'inici: 15h00 
 
Assistents: 
 
Baldo Oliva, Daniele Cozzoli, Elisabeth Miche, Héctor López, Jorge García, Mariona Llobet, Marta 
Manzanares. 
 
Excusen la seva absència: 
 
Ignasi Moreta (de baixa), Lorena Ramirez, Eusebi Colàs, Agustí Garrido, Marc Sanjaume, Roderic 
Guido. 
 
 
Punts de l’ordre del dia 
 

1) Aprovació de l’acte anterior del 27 d’octubre de 2023. 
2) Proposta d’acord per a la modificació del règim de dedicació docent del PDI per al curs 2024-

2025. 
3) Proposta d'acord sobre la nova regulació dels anys sabàtics del PDI . 
4)  Seguiment del cas de l’Ignasi Moreta. 
5) Torn obert de paraules. 

 
 

Punt 1: Aprovació de l'acta anterior 

La Marta rectifica que era d’associada a la UB i no a la UPF. Es rectifica l’acte i s’aprova.  

 

Punt 2: Proposta d’acord per a la modificació del règim de dedicació docent del PDI per al curs 
2024-2025 
 

Per unanimitat el CE no accepta la proposta de la UPF per modificar el règim de dedicació docent del 
PDI per al curs 2024 - 2025 pels motius següents: 

- S'aprofundeix encara més la desigualtat ja existent entre professors de primera i professors de 
segona (els que cobreixen la docència que els de primera no fan). Als que li donen menys hores 
de docència poden fer recerca  i als que li donen molta docència després no poden optar per 
una plaça fixa.  

- No és valora prou la docència i es recorda que un professor ha de fer recerca i docència. 

- Impedeix la creació de noves places ja que la majoria de les hores docents que queden per 
cobrir se’l hi dona o bé al personal complet però no fixe, o als associats. 



- Cal tenir en compte la particularitat de cada departament, però també cal intentar 
homogeneïtzar els criteris de reducció d'hores docents i no acceptar, per exemple, que un tram 
viu pugui ser un argument per demanar reducció de docència. 

- Tampoc s’entén com els càrrecs administratius per a la gestió tinguin tanta reduccions d’hores 
lectives quan no son de recerca, que és el que es valora en una universitat. 

 
Punt 3: Proposta d'acord sobre la nova regulació dels anys sabàtics del PDI  
 

En Daniel remarca que cap de les esmenes que el CE li va proposar sobre el tema de la regulació dels 
anys sabàtics del PDI es troben en el document de l’acord que el vicerector Pablo Pareja ens proposa. 
Aquestes reivindicacions son les següents: 

- No es pot equiparar un contracte de funcionari amb un contracte laboral. S’hauria de distingir entre 
aquestes dues figures.  

Un professor funcionari ha de jubilar-se com molt tard als 70 anys. Un professor amb contracte laboral 
no té aquest límit de jubilació. Llavors, no entendem perquè un professor amb contracte laboral no pot 
demanar un sabàtic als 67 anys. . S’hauria de distingir aquestes dues categories.  

La Marta proposa que es demani als professor un compromís per quedar-se treballant a la universitat 
dos anys després del seu sabàtic.  

S’ha de renegociar aquest acord.  

 
Punt 4: Seguiment del cas de l’Ignasi Moreta. 
 

L’Ignasi Moreta no ha assistit a la reunió perquè està de baixa.  

L’Héctor i el Daniele ens resumeix el seu cas. Sembla que l’Ignasi que no va guanyar la plaça 
d’associats ni de lector, quan és a la casa des de fa 20 anys, per una qüestió de barem que la UPF va 
pactar amb la Generalitat. El perfil de la plaça d’associat era massa ampli. L’Ignasi no va poder 
guanyar la plaça perquè tenia massa activitats de recerca que no li puntuava i, en canvi, en un altre 
barem no va obtenir la puntuació necessària. L’Ignasi va impugnar la resolució per via administrativa 
i s’haurà de tornar a fer un concurs i evitar arbitrarietats en el tribunal. Pel que fa al concurs de lector, 
la seva activitat de recerca era insuficient i, en canvi, les seves hores docents no li puntuaven. L’Ignasi 
va recusar el catedràtic per enemistat. Esperem que aviat surti a concurs una plaça d’associat. 

La Marta pren la paraula per dir que en el seu departament no pots presentar-te a una plaça d’associat 
si has sigut lector abans. I que el càrrecs de gestió només puntuen un 10% 

 

Punt 5: Torn obert de paraules 

El Baldo prenc la paraula per informar-nos del cas d’en Nicolàs (??) que va guanyar un contracte María 
Zambrano i que la UPF no li va pagar la quota patronal corresponent. La estratègia de la UPF és 
demanar a la Generalitat que li augmenti el pressupost per poder pagar aquestes quotes que no havia 
previst anteriorment. Caldrà esperar per saber com el tema acaba. 



Ens informa també que el Josep Pic és el nou president de la JPDI qui substitueix al Lluís de Izaguirre.  

Finalment, ens anuncia que la UPF ha respost negativament a la nostre petició de poder assistir a les 
comissions de professorat. Només tenim dret a saber l’ordre del dia.    

 

S'aixeca la reunió a les 16:15 

 

 


